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「新式外來人口統一證號(New UI No.)」變更事宜公告 

The Notice for the Change Relating to New UI No. for Foreign Nationals .  

 

 

一、內政部為建立外來人口友善環境，已於 110 月 1 月 2 日起實施新式外來人口統一證號專案(以下簡

稱新式統號)，將原有「2 碼英文+8 碼數字」外來人口統一證號格式，調整為「1 碼英文+9 碼數

字」之新式證號格式。 

更多外來人口統一證號訊息，可至內政部移民署網頁查詢，或撥打移民署各服務站電話、1996 內

政服務熱線或外來人口在臺生活諮詢服務熱線(0800-024-111) 

In order to establish a friendly environment for foreign nationals, the Ministry of the Interior 

National Immigration Agency (the NIA) has implemented the policy of the new UI No. for 

foreign nationals since January 2, 2021, which changes the original UI No. from the original 

format consisting of two English letters followed by eight numbers to a new format 

consisting of one English letter followed by nine numbers.(For more information about the 

new UI No. for foreign nationals, please visit the NIA’s official website, or call any service 

center of the NIA, 1996 (Hotline of Interior Affairs) or 0800-024-111 (Foreign in Taiwan 

Hotline). 

 

二、若您已申請新式外來人口統一證號，提醒您下列事項： 

If you have applied for your New UI No., this is a reminder of the following contents: 

請您於換發「新式統一證號」後填寫「資料異動申請書」檢附居留證(新式統一證號)影本並加蓋原

留印鑑章，郵寄至本公司或親持下列文件至本公司臨櫃辦理變更帳戶資料： 

1. 載有新式統一證號之居留證。 

2. 原留印鑑。 

Once your original UI No. is replaced, please attach a photocopy of your New UI No after fill 

in the “Date Modification Application” and affix original seal, then mail to our company 

or take the follow documents to our company to change your account information: 

1. The resident certificate with New UI No.  

2. The original seal 

 

三、提醒您，銀行扣(匯)款帳戶之統一證號需與本公司留存之證號相符，以免贖回款項或基金配息遭退

撥。 

2021 年 8 月 24 日 
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This is a gentle reminder that UI No of bank account shall be consistent with UI information 

our company kept to avoid error of remittance.  

 

四、如有相關問題，請洽保德信投信客戶服務專線：(02)8172-5588。 

Should you have any questions, please call our customer service number: (02)8172-5588. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

保德信證券投資信託股份有限公司 

台北總公司：105 台北市松山區南京東路五段 161 號 3 樓        Tel：(02)2171-6000     Fax:(02)2763-8889 

台中分公司：407 台中市西屯區市政路 402 號 5F 之 5           Tel：(04)2252-5818     Fax:(04)2252-5808     

高雄分公司：804 高雄市鼓山區明誠三路 679 號 5 樓            Tel：(07)586-7988      Fax:(07)586-7688  


